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Ook Diederik Gommers geprikt: 'echt gaaf, het voelt 
gewoon heel goed' 

(…….)  
Rond die tijd werd ook de eerste prik gezet in het Erasmus MC in Rotterdam. 
Daar vaccineerde IC-arts en voorzitter van de Nederlandse Vereniging voor Intensive Care 
Diederik Gommers zijn collega Tom Burggraaf, een IC-verpleegkundige. Daarna kreeg 
Gommers van hem de inenting. Ook Ernst Kuipers van het Landelijk Netwerk Acute Zorg en 
minister De Jonge waren daarbij. 

"Dit is echt een geweldig gevoel", zei Gommers na afloop. "Dat we dit vaccin zo snel voor 
elkaar hebben gekregen en dat we dit nu hebben mogen ontvangen. Dat is echt wel mooi 
van de wetenschap en de farmaceutische industrie, en de samenwerking. Echt gaaf. Het 
voelt gewoon heel goed." 

'Nieuwe fase' 

"Het begin van het einde van de crisis is hier echt mee begonnen. Een hoopvol moment. Het 
duurt even voordat je beschermd bent en we kunnen het ons niet veroorloven dat Tom en 
zijn collega's omvallen", zei minister De Jonge, verwijzend naar IC-verpleegkundige Tom 
Burggraaf. 

Ook Gommers ziet de vaccinatie als een nieuwe fase. "We hebben hier zo lang naartoe 
gewerkt. We moeten nu met elkaar de komende maanden zorgen dat iedereen gevaccineerd 
wordt. En dan pakken we ons gewone leven weer op." Gommers denkt dat hij daarna heel 
wat minder op televisie komt. "Jullie kennen mij straks niet meer." 

 

 


